
Z Á P I S N I C A 
 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rakovec nad Ondavou 

konaného dňa 16.9.2022  v zasadačke obecného úradu 
 
 
Prítomní:        MVDr. Peter Olejník, starosta obce 
                         Poslanci OcZ: podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:   Peter Bakajsa–ospravedlnený 
                        Juraj Leško – ospravedlnený 
                        Oľga Naščáková – ospravedlnená 
                        Igor Radyk - ospravedlnený 
 
Ďalší prítomní:  Martina Šuhajdová – referentka obce 
PhDr. Ing. Stanislava Minárová, PhD. – hlavná kontrolórka obce 
PaedDr. Jarmila Lehotayová – riaditeľka školy 
 
 
Program rokovania: 

1.  Otvorenie zasadnutia 
2.  Kontrola plnenia uznesení 
3.  Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok     

 2021/2022 – MŠ, ŠKD, ZŠ 
4.  Výročná správa obce za rok 2021 
5.  Dodatok č. 6 k VZN 2/2015 o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov   

 detí/žiakov a dospelých za pobyt v materských školách, na čiastočnú úhradu nákladov    
 v školských kluboch detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady   
 v školských jedálňach a výdajných školských jedálňach. 

6.  Informácia o pokračovaní výstavby kanalizácie v obci 
7.  Rôzne 
8.  Záver 

 
 

Bod č. 1.: Otvorenie zasadnutia 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník, ktorý 
na úvod privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí je prítomná 
nadpolovičná väčšina poslancov a preto zasadnutie OcZ je uznášania schopné.  
Za overovateľov zápisnice navrhol Mareka Bakajsu a Františka Bezeka, za zapisovateľku 
Martinu Šuhajdovú.  
Starosta navrhol zmenu v poradí bodov programu z dôvodu prítomnosti PaedDr. Jarmily 
Lehotayovej, riaditeľka školy. Bod 3. a bod 5. budú prejednané na začiatku rokovania. 
K tejto zmene poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program schválili. 
 
Uznesenie č. 4/a/2022 
 
OcZ schvaľuje overovateľov zápisnice: Marek Bakajsa a František Bezek a zapisovateľku 
zápisnice: Martina Šuhajdová.  
OcZ schvaľuje program rokovania. 
 



Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržalsa           
 
Bod č. 3.: Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. 
rok 2021/2022 – MŠ, ŠKD, ZŠ 
 
PaedDr. Jarmila Lehotayová oboznámila poslancov so správami o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2021/2022 za MŠ, ŠKD, ZŠ. K správam 
poslanci nemali žiadne námietky. Pani riaditeľka informovala a zárovneň pozvala poslancov 
na pripravované oslavy 55. výročia ZŠ s MŠ, ktoré budú dňa 21.10.2022 za účasti 
zamestnancov, bývalých zamestnancov, poslancov a hostí zo zahraničných partnerských škôl. 

 
Uznesenie č. 4/c/2022 
 
OcZ berie na vedomie  
Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2021/2022 
MŠ, ŠKD, ZŠ 
a informáciu o oslave 55. výročia ZŠ s MŠ 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
Bod č. 5.: Dodatok č. 6 k VZN 2/2015 o určení výšky príspevkov od zákonných 
zástupcov detí/žiakov a dospelých za pobyt v materských školách, na čiastočnú úhradu 
nákladov v školských kluboch detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady 
v školských jedálňach a výdajných školských jedálňach. 
 
Dodatok bol zverejnený na úradnej tabuli obce. Poslanci OcZ nemali k dodatku žiadne 
pripomienky a bol jednohlasne schválený. 
 
Uznesenie č. 4/e/2022 
 
OcZ schvaľuje Dodatok č. 6 k VZN 2/2015 o určení výšky príspevkov od zákonných 
zástupcov detí/žiakov a dospelých za pobyt v materských školách, na čiastočnú úhradu 
nákladov v školských kluboch detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady 
v školckých jedálňach a výdajných školských jedálňach. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          



Bod č. 2: Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení z predchádzajúcich zastupiteľstiev 
(predaj okrúhlych stolov, prebiehajúca realizácia kanalizácie časť „B“, zrealizovaná časť 
„A1“, kúpa odbočiek časť „AB“).  Konštatuje, že uznesenia boli splnené, alebo sa priebežne 
plnia. 
 
Uznesenie č. 4/b/2022 
 
OcZ berie na vedomie informáciu o kontrole plnenia uznesení. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
Bod č. 4: Výročná správa obce za rok 2021 
 
Výročná správa obce, ktorú vypracovala referentka obce Miroslava Štefušová bola poslancom 
zaslaná mailom, mali možnosť ju preštudovať. K správe nevzniesli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie č. 4/d/2022 
 
OcZ berie na vedomie výročnú správu obce za rok 2021. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
Bod č. 6: Informácia o pokračovaní výstavby kanalizácie v obci 
 
Starosta obce informoval poslancov o prebiehajúcich prácach výstavby kanalizácie časť „B“ 
na hlavnej ceste. Zároveň informoval aj o realizácii zokruhovania verejného vodovodu. 
 
Uznesenie č. 4/f/2022 
 
OcZ berie na vedomie informácie o pokračovaní výstavby kanalizácie v obci a o realizácii 
skupinového vodovodu. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 



Bod č. 7: Rôzne 
 
A)  
V bode rôzne bola predložená žiadosť Obecného futbalového klubu o navýšenie rozpočtu 
klubu o 700,- Eur. Hlavným dôvodom je navýšenie počtu družstiev o dorast a zvýšené 
náklady na dopravu a poplatky za rozhodcov. Poslanec J. Potocký navrhol hľadať aj iné 
alternantívy spôsobu dopravy (dodávky DSS, kúpa dodávky na obec, osloviť JRD). Po 
diskusii sa poslanci zhodli na navýšení a žiadosť schválili. 
 
Uznesenie č. 4/g/2022 
 
OcZ berie na vedomie žiadosť OFK o navýšenie rozpočtu klubu 
OcZ schvaľuje navýšenie rozpočtu OFK o 700,- Eur. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
B) 
V súvislosti s rastom cien energií ďalej smerovala diskusia poslancov k téme riešenia tejto 
nadchádzajúcej energetickej krízy a prijatia opatrení. Starosta navrhol pozastaviť úplne 
vykurovanie poschodia v budove MŠ, pričom nácviky FS Rakovčan by v zimných mesiacoch 
prebiehali v telocvični ZŠ, prípadne v zasadačke OcÚ. Ďalej navrhol vypínanie verejného 
osvetlenia v čase od 23.00 do 04.00 hod. A ďaľším opatrením by bolo pozastavenie prenájmu 
kultúrneho domu pre cudzích občanov (okrem už zarezervovaných akcií), nakoľko spotreba 
plynu a elektriny najmä pri akciách ako sú svadby je vysoká. Zároveň akcie pre cudzích 
občanov sú náročné aj z hľadiska údržby prenajímaných priestorov pred a po akcii a  aj počas 
samotnej akcie, kedy je zo strany zamestnancov a starostu potrebné riešiť rôzne problémy 
mimo svojho pracovného času. Poslanci o týchto návrhoch opatrení diskutovali a súhlasili 
s nimi. 
 
Uznesenie č. 4/h/2022 
 
OcZ berie na vedomie návrhy na šetrenie energií 
OcZ schvaľuje vypínanie verejného osvetlenia od 23.00 do 04.00 hod. 
OcZ schvaľuje zrušenie prenájmu KD pre cudzích občanov (okrem už zarezervovaných 
akcií). 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
C) 
Ďalej v bode rôzne sa poslanci vrátili k predaju časti pozemku na parcele C KN 3632/3 o 
výmere 96 m2 (pozemok o dĺžke 42,30 m a šírke 2,5 m pozdĺž parcely C KN 518/5, ktorá je 



vo vlastníctve D.K. Agro, spol. s r.o.). Zámer prevodu vlastníctva bol schválený na obecnom 
zastupiteľstve dňa 25.3.2022 uznesením č. 1/ch/2022. 
Bol zhotovený znalecký posudok, v ktorom je uvedená jednotková hodnota pozemku vo 
výške 3,52 Eur/m2. Spol. D.K.Agro ponúkla cenu za kúpu vo výške 6,- Eur za m2. S cenou 
poslanci súhlasili a schválili odpredaj pozemku v celkovej výške 576,- Eur. S D.K.Agro s.r.o. 
bude uzatvorená kúpna zmluva. 
 
 
Uznesenie č. 4/ch/2022 
 
OcZ schvaľuje odpredaj časti pozemku na parcele C KN 3632/3 o výmere 96 m2 spoločnosti 
D.K.Agro s.r.o. v cene 6,- Eur za m2, teda v celkovej výške 576,- Eur. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
D) 
K bodu rôzne vystúpil poslanec J. Potocký s požiadavkou p. Radykovej ohľadom odmeny za 
realizáciu a roznášanie obecných novín. Starosta a poslanci navrhli, aby boli oslovení všetci 
členovia redakčnej rady a vyjadrili sa k výške odmeny či už spoločne alebo jednotlivo za 
vydanie jedného čísla novín. 
 
Uznesenie č. 4/i/2022 
 
OcZ navrhuje osloviť členov redakčnej rady aby sa vyjadrili k výške odmeny za vydanie 
jedného čísla obecných novín. 
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

za x  x  x  x  x 5 
proti           

zdržal 
sa 

          

 
 
E) 
V súvislosti s realizáciou kanalizácie na úseku AB pri p. Jackovej, starosta informoval 
poslancov o nutnosti rekonštrukcie príjazdovej cesty. Nakoľko rozpočet zatiaľ nebol 
nacenený, predbežne navrhol aby bolo schválené čerpanie z rezervného fondu vo výške 
10000,- Eur. Čerpanie sa upraví v súvislosti s reálnou hodnotou zákazky. 
 
Uznesenie č. 4/j/2022 
 
OcZ schvaľuje čerpanie z rezervného fondu vo výške 10000,- Eur na realizáciu rekonštrukcie 
miestnej komunikácie na uličke k s.č. 12. 
 
 



Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František
za x  x 

proti    
zdržal 

sa 
   

 
F) 
Ondava Domov sociálnych služieb predložil žiadosť o schválenie odpustenia poplatku za 
prenájom kultúrneho domu a energie z
pre prijímateľov, zamestnancov zariadení, študentov 
uskutoční 5.10.2022 so začiatkom o 9.30. Poslanci odpustenie poplatku schválili.
 
Uznesenie č. 4/k/2022 
 
OcZ schvaľuje odpustenie poplatku za prenájom 
konania zábavno-súťažnej integračnej akcie
 
Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva
poslanci Bakajsa 

Marek 
Bakajsa 

Peter 
Bezek 

František
za x  x 

proti    
zdržal 

sa 
   

 
 
Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, sta
poďakoval prítomným za účasť
zasadnutie OcZ ukončil.  
 
 
Zapísala: Martina Šuhajdová 
v Rakovci nad Ondavou, dňa 16.9.2022
 
 
Overovatelia zápisnice:    Marek Bakajsa
 
        Frant
 
 
 
 
 
 
 
 
     
     

poslancov obecného zastupitelstva 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor

  x  x  
      
      

Ondava Domov sociálnych služieb predložil žiadosť o schválenie odpustenia poplatku za 
prenájom kultúrneho domu a energie z dôvodu konania zábavno-súťažnej integračnej akcie 
pre prijímateľov, zamestnancov zariadení, študentov … s názvom Čo ja viem, ktorá sa 
uskutoční 5.10.2022 so začiatkom o 9.30. Poslanci odpustenie poplatku schválili.

odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu a energie z
súťažnej integračnej akcie 5.10.2022 pre zariadenie Ondava 

poslancov obecného zastupitelstva 
Bezek 

František 
Leško 
Juraj 

Minár 
Maroš 

Naščáková 
Oľga 

Potocký 
Ján 

Radyk 
Igor

  x  x  
      
      

akoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, sta
prítomným za účasť aj za doterajšiu spoluprácu v tomto volebnom období

16.9.2022 

Marek Bakajsa ………………… 

František Bezek     ………………… 

              MVDr. Peter Olejník
                  starosta obce

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

x 5 
  
  

Ondava Domov sociálnych služieb predložil žiadosť o schválenie odpustenia poplatku za 
súťažnej integračnej akcie 

Čo ja viem, ktorá sa 
uskutoční 5.10.2022 so začiatkom o 9.30. Poslanci odpustenie poplatku schválili. 

kultúrneho domu a energie z dôvodu 
pre zariadenie Ondava – DSS. 

Radyk 
Igor 

Šuhajda 
Radoslav 

Celkom 

x 5 
  
  

akoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 
tomto volebnom období a tým 

MVDr. Peter Olejník 
starosta obce 


